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Referat - ordinær generalforsamling Herning Husflid 

Onsdag den 20. marts 2024 kl. 19.00 i lokalerne, Museumsgade 32 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse og godkendelse af  

a)  formandens beretning 
b)  skolelederens beretning 

3. Aflæggelse og godkendelse af årsregnskabet for 
a)  foreningen v/kassereren 
b)  folkeoplysningen v/skolelederen  

4. Drøftelse af 
a)  foreningens arbejde det kommende år 
b)  folkeoplysningens virksomhed det kommende år 

5. Indkomne forslag fra medlemmerne 
6. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent og brugerbetaling 
7. Valg af 

a)  4 bestyrelsesmedlemmer 
b)  2 suppleanter 
c)  1 revisor 
d)  1 revisorsuppleant 

8. Eventuelt 
 
 
Ad 1.     Valg af dirigent 
Poul Erik Møller blev foreslået og valgt. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og gav ordet til 
formanden.   
 
Ad 2a.    Formandens beretning  
Den seneste sæson er forløbet stille og roligt uden særlige aktiviteter. 
Holdet med Scrapbooking har valgt at finde et andet sted at være og er derfor stoppet hos os. 
Tekstilværkstedet er sandsynligvis også ved at være afviklet - bl.a. grundet manglende deltagere. 
Øvrige hold fungerer fint.  
Pt. 194 betalende medlemmer, heraf 92 drejere og 4 passive. 
Der har været afholdt 4 bestyrelsesmøder, 2 holdledermøde og 4 møder i udstillingsudvalget. 
2 bestyrelsesmedlemmer deltog i FORAs landsmøde i maj. 
I august blev der i Historiens hus afholdt Landsbyfest med mange gæster. Derudover var vi med til Spor i Lyngen. 
Vi deltager ikke længere i husflidsfestivalen i Skjern - vi vurderer, at det ikke længere er relevant for os. 
Endvidere var vi med på Grøn Dag den 30. august, hvor 4 medlemmer lavede aktiviteter for børnene. 
Lørdag den 2. marts holdt vi en fin ud udstilling med mange gæster - formanden sendte en stor tak til deltagere og 
frivillige. Overskuddet blev på ca. 5.500 kr. 
Vi har et medlem med i husrådet - der er udfordringer, men det fungerer. 
Tilskud fra fonde har betydet indkøb af en ny fryser til pileholdet, en ny symaskine og en væv. 
I indeværende år er der indtil videre planlagt deltagelse i FORAs landsmøde den 3.-4. maj i Horsens, Spor i Lyngen 
den 6. april, og muligvis Grøn Dag i august. 
Der afholdes holdledermøde den 10. april, og næste udstilling bliver den 1. marts 2025. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Ad 2b.    Skolelederens beretning 
Der er stadig ingen skoleleder og intet udvalg. De enkelte hold må gerne selv arrangere relevante kurser. 
Beretningen blev godkendt. 
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Ad 3.  Aflæggelse og godkendelse af årsregnskab  
a)   Kasserer Grethe Mulvad gennemgik kort tallene, der viste et resultat på ca. 35.500 kr. Indestående er pt. ca. 
251.000 kr. 

Der kom et spørgsmål om ophængning af røgalarmer, som bestyrelsen vil tage op efterfølgende.  

Regnskabet blev godkendt. 
 
b)  Grethe Mulvad gav en kort gennemgang. Pt. et underskud på 1.791 kr. Kommunetilskud er fortsat i en periode - 
tilbagebetales. 

Der har været en del bøvl med konti og CVR-numre for kursusafdelingen. Grundet høje gebyrer flyttes kontoen nu 
fra en bank til en anden. 

Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad 4.  Foreningens arbejde og budget og folkeoplysningens virksomhed og budget for det kommende år 
a)  Budgetforslaget blev taget til efterretning. Et forslag om isolering af dobbeltdøren i nørklelokalet vil der blive 
arbejdet videre på. 
b)  Folkeoplysningens budget er på 0. 
Begge blev godkendt. 
 
Ad 5.  Indkomne forslag fra medlemmerne  
Ingen forslag var indkommet. 
 
Ad 6.  Forslag fra bestyrelsen 
Kassereren fremlagde bestyrelsens forslag til kontingent og brugerbetaling, der blev vedtaget: 
Uændret medlemskab og brugerbetaling på henholdsvis 100 kr. og 200 kr. og 150 kr. ekstra for drejere. 
 
Ad 7.  Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor og revisorsuppleant 
4 bestyrelsesmedlemmer var på valg. Maj-Britt Madsen ønskede ikke at genopstille. Følgende blev foreslået og valgt 
til bestyrelsen: Grethe Mulvad, Rudy Boes Andersen, Alan Egestad og Kirsten Schmidt. 

Som suppleanter blev foreslået og valgt: Helle L. Sørensen og Lars Hjorth. 

Revisor: Poul Erik Møller blev genvalgt. 

Som revisorsuppleant blev Else Christensen valgt. 
 
Ad 8.   Eventuelt 
Kirsten Schmidt fortalte om arrangementet Spor i Lyngen den 6. april og søgte hjælp til opstilling af telt og til beman-
ding af stand og salgsbod. 

Det blev meddelt, at julearrangementet i Historiens Hus med nisse-vækning afholdes den 9. november. 

  

Dirigenten afsluttede med en tak for god ro og orden, og formanden takkede dirigent og deltagere.  
 
 
Herning, marts 2024,  
referent Maj-Britt Madsen 
 
 
Umiddelbart efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig som følger: 
Formand:  Knud Erik Krøjgaard 
Næstformand: Hanne Christensen 
Kasserer: Grethe Mulvad 
Sekretær: Kirsten V. Schmidt 
Medlem: Birthe Fisker 
  Alan Egestad 
  Rudy Boes Andersen 
   
Suppleanter: Helle L. Sørensen og Lars Hjorth 


